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Emne: Spørsmål Hovedutvalg for samferdsel og mobilitet
Vedlegg: 
20.11.20 Stilte undertegnede spørsmål om Nordrepollen, og Austrepollen i Kvinnherad. Som er en strekning som
er svært utsatt for for ras, flom og stenginger 

Det ble i svaret opplyst i svaret fra administrasjonene, at det var satt en interfrist 21 februar 2021 for hvilke
veilinjer som skulle bli med videre i en eventuell reguleringsplan.

Hvor står arbeidet i dag, og når ser en for seg å starte opp reguleringsarbeidet?

Har det vært dialog møte med de tre berørte kommunen sine ordførere om arbeidet, og framdrift?
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